
 

 

  

 

 

П Р О Т О К О Л   № 7 

от  заседание на  

Постоянната Комисия по финанси и бюджет  

проведено на 9 април 2024 г. 

 

 

Днес, 9 април 2024 г., /вторник/ от 12.00 ч., в зала 1, ул. „Московска“ 33 се проведе 
заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва и във Facebook 
страницата на СОС 

 
Заседанието беше открито в 12.00 часа и ръководено от г-н Димитър Вучев - 

председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 
 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Откривам заседанието  на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет. 
При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието участват  
присъствено следните общински съветници: 

1. Димитър Вучев – председател; 
2. Иван Таков– зам.-председател; 
3. Пламен Димитров – зам.-председател; 
4. Бойко Димитров; 
5. Емилия Ангелова; 
6. Андрей Зографски; 
7. Благовеста Кенарова; 
8. Росица Николова; 
9. Драгомир Иванов; 
10. Ваня Тагарева; 
11. Прошко Прошков; 
12. Екатерина Йорданова; 
13.  Войслав Тодоров; 
14.  Вили Лилков; 
15.  Карлос Контрера. 

 
При проверка на кворума се установи, че отсъстват следните общински 

съветници: Красимир Гълъбов и Севделина Петрова. 
Поради което,  заседанието може да бъде проведено. 
Колеги, имаме кворум и започваме с обсъждането на дневния ред. 
Дневният ред се състои от 24 точки, имате ли коментари по така предложения 

дневен ред? 
По точка 18 - вносител е заместник-кмета Бачева, докладът се оттегля с писмо, 

така че тази точка няма да я разглеждаме. 
Коментари по дневния ред? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване на дневния ред. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 
 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Прошко Прошков За 

12. Екатерина Йорданова За 

13. Войслав Тодоров За 

14. Вили Лилков За 

15. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
Въз основа на гласуването комисия реши: 
 
Приема дневния ред на заседанието на комисията. 
 
Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2 
 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред. 
По т. 1 от дневния ред:  Доклад № СОА24-ВК66-2883/02.04.2024 г. относно 

задбалансово прехвърляне на активи, доставени в рамките на проект „Интегриран столичен 
градски транспорт – фаза II“ на „Център за градска мобилност“ ЕАД и сключване на 
допълнително споразумение към Договор № СО-РД-56-1007/05.12.2013 г., сключен между 
Столична община, „Столичен електротранспорт” ЕАД и „Център за градска мобилност” ЕАД 
за обществен превоз на пътници от общинската транспортна схема на Столична община, 
с вносител: Васил Терзиев – кмет на Столична община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно задбалансово прехвърляне на активи, 
доставени в рамките на проект „Интегриран столичен градски транспорт – фаза II“ на 
„Център за градска мобилност“ ЕАД и сключване на допълнително споразумение към Договор 
№ СО-РД-56-1007/05.12.2013 г., сключен между Столична община, „Столичен 
електротранспорт” ЕАД и „Център за градска мобилност” ЕАД за обществен превоз на 
пътници от общинската транспортна схема на Столична община. 

Колеги, заповядайте за въпроси?  
Ние сме го прочели, така или иначе и в други комисии беше разгледан, мисля че няма 

коментари. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
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Въз основа на състоялите се разисквания  по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Прошко Прошков За 

12. Екатерина Йорданова За 

13. Войслав Тодоров За 

14. Вили Лилков За 

15. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 2 от дневния ред. 
 
По т. 2 от дневния ред:  Доклад № СОА21-ДИ05-324/213/02.04.2024 г. относно 

одобрение на Годишен отчет за 2023 г. за изпълнението на „Комплексна програма за 
подобряване качеството на атмосферния въздух на територията на Столична община за 
периода 2021-2026 г.“, с вносител: Васил Терзиев – кмет на Столична община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно одобрение на Годишен отчет за 2023 г. за 
изпълнението на „Комплексна програма за подобряване качеството на атмосферния въздух 
на територията на Столична община за периода 2021-2026 г.“. 

Заповядайте, колеги. 
НАДЕЖДА БОБЧЕВА – зам. кмет на СО: Това е Годишният отчет за програмата за 

атмосферния въздух за 2023 година. Тя вече беше разгледана в предходни няколко комисии и 
предполагам, че тук е заради финансовата част и финансовото изражение на всички мерки, 
които са били включени. Подробно са описани и за всяко едно изпълнение е описано какъв е 
ангажираният финансов ресурс с всяка една мярка. Тя касае изпълнението на различни 
проекти, тази за печките, за доставката за електрическите автобуси, за разширението на 
метрото, също така и за борбата с вторичната ресуспензия или с т.нар. кални точки или 
кални петна. 

Ако имате допълнителни въпроси тук съм да отговарям и колегите са тук, 
заповядайте. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Бобчева. 
Колеги, заповядайте за коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
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Има ли „въздържали се“?   
Въз основа на състоялите се разисквания  по доклада се взе следното решение: 

         1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател 
Въздържал 

се 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. 
Емилия Ангелова 

Въздържал 
се 

6. 
Андрей Зографски 

Въздържал 
се 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. 
Росица Николова 

Въздържал 
се 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Прошко Прошков За 

12. Екатерина Йорданова За 

13. Войслав Тодоров 
Въздържал 

се 

14. Вили Лилков За 

15. Карлос Контрера 
Въздържал 

се 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се 6 

 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 
 По т. 3 от дневния ред:  Доклад № СОА24-ВК66-2988/04.04.2024 г. относно 

проектно предложение „Подобряване на управлението на отпадъците на територията на 
Столична община, чрез реализиране на пилотен проект за три общински схеми за разделно 
събиране и рециклиране на отпадъците“ и издаване на Запис на заповед в полза на 
Министерството на околната среда и водите с издател Столична община, обезпечаваща 
получената безвъзмездна помощ по договора, с вносител: Васил Терзиев – кмет на Столична 
община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно проектно предложение „Подобряване на 
управлението на отпадъците на територията на Столична община, чрез реализиране на 
пилотен проект за три общински схеми за разделно събиране и рециклиране на отпадъците“ 
и издаване на Запис на заповед в полза на Министерството на околната среда и водите с 
издател Столична община, обезпечаваща получената безвъзмездна помощ по договора. 

Заповядайте, госпожо Бобчева. 
НАДЕЖДА БОБЧЕВА – зам. кмет на СО: Става въпрос за един проект, който е 

започнал през 2021 година. Цели въвеждането на три пилотни схеми за разделно събиране на 
отпадъци в три квартала на Столична община, както и закупуването на шредер за 
автомобилни гуми, разбира се и свързаните с това съпътстващи дейности във всеки един 
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проект, като екип за управление на дейностите, информация и публичност и всичко онова, 
което има отношение. 

Проблемите с проектното предложение са следните: В момента обществените 
поръчки са се забавили с тяхното обявяване и изпълнение. В момента тази, която е за 
доставка на съдовете за разделно събиране всъщност се обжалва и процедурата е в 
Комисията за защита на конкуренцията. 

На първа фаза делото е спечелено от Столична община, но в момента тече срока 
за обжалване и може да бъде обжалвано пред Върховния административен съд. 

Процедурата за доставката на шредера за автомобилни гуми е приключила. Там 
имаме избран изпълнител и срока за обжалване е минал. Проблемите, които са свързани с 
проектното предложение са такива, че за момента сме го удължили към 30 април, тоест към 
30 април трябва на практика да бъдат разплатени дейностите, както можете да разберете 
с всички условности, ние проектните дейности няма как да ги изпълним, заради което 
програмният оператор ни е позволил с изрично писмо да ги изпълним в рамките на тази 
година и не е позволено финалният отчет да бъда входиран през месец октомври 2023 година 
вместо през месец май каквато е била първоначалната идея. 

Тъй като тепърва предстои да подпишем всички договори за обществени 
поръчки на практика сроковете, които са дадени от изпълнителите, които са ги спечелили 
не можем да се впишем до 30 април, поради тази причина, за да можем да усвоим 
безвъзмездната финансова помощ ние сме поискали и договорили с програмния оператор да 
бъде разкрита специална ескроу или транзитна сметка, която да бъде под условие, в която 
ние да дадем парите, за да се броят разплатени в рамките на срока на проекта, но те да 
бъдат достъпни от изпълнителя само и единствено при положение, че наистина самите 
доставки да бъдат изпълнени. Първоначалната идея е била шредерът за гуми да бъде 
собствен принос и с участие на Столична община, но предвид обжалването на другата 
поръчка тя няма как да бъде изпълнена, заради което е договорено да бъдат разменени 
безвъзмездната помощ, тоест безвъзмездната помощ ще бъде дадена за шредера за гуми. 
Доставката на съдове, управление на екипа, информация и публичност, кампания, одит на 
проекта и всички съпътстващи с това дейности, всъщност ще бъдат със собственото 
участие на Столична община. 

Проблемът, който беше идентифициран е, че съгласно указанията на МОСВ и на 
програмния оператор закупуването на шредера на гуми се брои за минимална помощ и 
съответно сумата, която ние трябва да получим като безвъзмездна финансова помощ се 
начислява на сметката на Столична община, като такава. 

От 1 януари тази година размерът, който може да бъде усвоен е 300 хиляди евро, 
той е увеличен, но към момента вече Столична община има изпълнено едно проектно 
предложение за топлоцентрала, чиито размер вече се брои за минимална помощ, тоест 
размера, който ние можем да получим е остатъка до 300 хиляди евро, което мисля, че е 
описано в проектното предложение. И от тази гледна точка има едни 81 хиляди лева, които 
не ни достигат за усвояването му и трябва да бъде допълнено към  размера на собствения 
принос, който вече е гласуван от Столична община през 2021 година в размер на 182 хиляди 
лева. Това го цитирам по спомен. 

Така че, за момента нямаме подписан нито един договор, тъй като всичко е под 
условие. Договорите ще бъдат подписани само и единствено в случай, че това решение на 
СОС бъде прието и влезе в сила. Ние сме предвидили предварително изпълнение предвид 
изключително кратките срокове, които имаме, за да не ангажираме допълнителен ресурс 
извън този, който вече в момента е изхарчен.  

Накратко е това, това е един опит да спасим този проект и той да приключи 
успешно. 

Благодаря Ви, тук съм за да отговарям на допълнителни въпроси. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Бобчева. 
Колеги, заповядайте. 
Господин Контрера, заповядайте. 
КАРЛОС КОНТРЕРА – общински съветник: Благодаря, господин председател, ще 

поставя по-скоро два въпроса, които генерално касаят финансирането на направлението, 
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защото предполагам, че това няма да е последният подобен доклад, в който ще се наложи да 
ангажираме допълнително финансови средства от общинския бюджет след приемането на 
бюджета от 29 март. 

Първият ми въпрос към направлението по опазване на околната среда е, как 
изпълняваме договорите за оползотворяването на RDF горивото, защото доколкото 
разбрах тези договори или не са сключени в резултат на несъстояла се процедура от 
миналата година или самата процедура е била прекратена. Това има отношение към 
разходите, тъй като в годината ние непрекъснато одобряваме разходи, по които се 
предоставя или авансово финансиране, или директно от бюджета се поемат разноски, които 
би трябвало да бъдат безвъзмездно за сметка на Управляващ орган, мисля че Програма 
„Околна среда“ и трябва да бъдем наясно при вземането на всяко едно решение как това се 
отразява и да бъдем разбира се наясно за другите приходи и разходи. 

Вторият въпрос е, прекратените договори за компоста от „Хан Богоров“, 
защото доколкото знам това също е един приход, но според едно съдебно решение обявено, 
ако не ме лъже паметта в началото на месец март, тези договори въпреки, че са сключени 
през  борсата са били прекратени, което означава, че първо няма да имаме приход, второ 
този компост ще трябва да бъде съхраняван, което носи разходи. 

И тъй като говорим в момента за инсталация, шредер, която би трябвало да 
произвежда особен вид гранули, ако не ме лъже паметта, които да оползотворяваме, това 
също води до определени разходи със завършването на покупката и продължаването на 
проекта. Да, това са сложни и тежки въпроси, но точно в Комисия по финанси трябва да ги 
изясняваме, най-малкото защото приехме бюджета при една рамка, а сега вече започваме да 
вземаме решения, които започват да бягат от рамката. Ако може в момента заместник-
кмета да ми отговори, ще бъда благодарен. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Заповядайте. 
НАДЕЖДА БОБЧЕВА – зам. кмет на СО: Благодаря, господин Контрера. 
Първо, да кажа, че ние в самото решение в неговия проект, сме казали от кои 

параграфи трябва да дойдат тези средства. Въз основа на гласувания вече бюджет на 
Столична община. Там са разпределени и ги пишат изрично, направили сме проучване. 

По отношение на RDF – да, миналогодишните процедури са приключили и ние в 
момента предстои да отворим нова такава, документацията е изготвена и е готова. 
Предполагам, че в най-скоро време ще обявим нова процедура за оползотворяване на RDF. 

Надявам се, в рамките на този месец да успеем да я обявим, ако трябва да съм 
честна, защото документацията е изготвена, всичко е готово и вече е при колегите от 
ДОПК. 

По отношение на борсовите договори, всъщност ние ги прекратихме, тъй като 
имаше дело във Върховния административен съд, който ни задължи да го направим. И това е 
основанието, на което ние сме ги прекратили, просто защото няма как да не изпълним 
решение на съда.  

По отношение на оползотворяването на компоста с колеги общински съветници 
сме разговаряли да изготвим промяна в наредбата, която да ни позволи по-гъвкаво да го 
даваме и раздаваме, но това е процес, който би отнел време, тъй като доколкото всяка една 
промяна в наредба изисква процес на публична консултация и предварително обявление и 
срокове, които да бъдат спазени. Това накратко мога да кажа. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВА: Благодаря Ви, госпожо Бобчева. 
Колеги, други коментари? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 
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2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Прошко Прошков За 

12. Екатерина Йорданова За 

13. Войслав Тодоров За 

14. Вили Лилков За 

15. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 
 
По т. 4 от дневния ред:  Доклад № СОА24-ВК66-2978/04.04.2024 г. относно даване 

на съгласие за партньорство между Столична община и Фондация „Венцислав Янков“  и 
съфинансиране в размер на 27485.00 лв. от Столична община за подпомагане на младежи и 
деца - талантливи пианисти от социално слаби семейства и със специални потребности за 
участие в обучителни дейности през 2024 г., с вносители: Надежда Бачева – зам. кмет на СО, 
Веселин Калановски, Симеон Ставрев, Бойко Димитров – общински съветници 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно даване на съгласие за партньорство 
между Столична община и Фондация „Венцислав Янков“  и съфинансиране в размер на 27485.00 
лв. от Столична община за подпомагане на младежи и деца - талантливи пианисти от 
социално слаби семейства и със специални потребности за участие в обучителни дейности 
през 2024 г. 

Нашата комисия е водеща. Очакваме становища да има от ПК по здравеопазване и 
социална политика и ПК за децата, младежта и спорта, те ще се произнесат с отделни 
становища. 

Предлагам въпреки това ние да вземем решение по този доклад. 
Колеги, има ли коментари? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 
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5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Прошко Прошков За 

12. Екатерина Йорданова За 

13. Войслав Тодоров За 

14. Вили Лилков За 

15. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 5 от дневния ред. 
По т. 5 от дневния ред:  Доклад № СОА24-МЦ29-83/2/20.03.2024 г. относно даване 

съгласие УПМБАЛ-София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД да закупи със собствени средства 
дълготраен материален актив, с вносители: Ваня Григорова – председател на ПК по ЗСП, д-
р Антон Койчев – зам. председател на ПК по ЗСП, Иван Василев – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад,  относно даване съгласие УПМБАЛ-София „Св. Йоан 
Кръстител“ ЕАД да закупи със собствени средства дълготраен материален актив. 

Колеги, имате  ли въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания  по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Прошко Прошков За 

12. Екатерина Йорданова За 

13. Войслав Тодоров За 

14. Вили Лилков За 

15. Карлос Контрера За 
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 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 6 от дневния ред. 
По т. 6 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-МЦ29-84/2/25.03.24 г. относно 

предоставяне на целева субсидия на „Диагностично-консултативен център XVI – София“ 
ЕООД, което се намира в район с повишен здравен риск, с вносители: Ваня Григорова – 
председател на ПК по ЗСП, д-р Антон Койчев – зам. председател на ПК по ЗСП, Иван Василев 
– зам. кмет на СО 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад,  относно предоставяне на целева субсидия на 
„Диагностично-консултативен център XVI – София“ ЕООД, което се намира в район с 
повишен здравен риск. 

ПК по здравеопазване и социална политика и ПК по икономика и собственост ще 
се произнесат с отделни становища. 

Колеги, имате ли коментари? 
Господин Данаилов, заповядайте. 
ЗАМ. ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Имам следния коментар, първо фирмата „АМС 

Имоти“ не е търговец на електроенергия, а е частно дружество, собственост на Първа 
инвестиционна банка, каква е причината да се закупува от „АМС Имоти“ електроенергията, 
а не от търговец на електроенергия и при какви цени е закупувана тази електроенергия е 
много важен въпрос да се разбере, защото принципно на ръба на закона е едно такова 
закупуване от юридическо лице, което не е търговец на електроенергия? 

Другият коментар е, предложението да мине дружеството на доставчик от 
последна инстанция, със сигурност няма да му подобри финансовото състояние. Ще Ви кажа, 
че цената на електроенергията от доставчик от последна инстанция се образува 80% от 
цената на ден напред, 20 % от балансиращата енергия плюс един коефициент, който е за 
съответното дружество. Балансиращата електроенергия в часовия диапазон, за който 
говорим когато най-вероятно работи това ДКЦ е от порядъка между 250 и 360 лева за 
мегаватчас, тоест това със сигурност ще довлоши финансовото състояние, няма да му го 
подобри и пак ще се наложи отново да отпускаме средства за ДКЦ-то. 

Не ме разбирайте погрешно, не съм против, но със сигурност много по-добра идея 
е да се намери, да сключи договор с търговец на електроенергия, предвид че днес цената на 
борсата на електроенергията за да Ви дам някакъв пример е от порядъка на 95 лева за 
мегаватчаса, а при добро управление на графиците може би средната цена ще падне повече. 
Разбирате моето притеснение относно отдаването първо сега на съгласие да се покрие за 
нещо, което в самия доклад не е ясно на каква цена е, първо – защо е закупувано от това 
дружество? Второ при каква цена е закупувано? 

Предложението да мине на доставчик от последна инстанция е също 
притеснително и няма да подобри, отново казвам, няма да подобри финансовото състояние  
на дружеството, а ще го влоши отколкото ако си намери доставчик търговец на 
електроенергия. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Данаилов. 
Господин Василев, заповядайте. 
ИВАН ВАСИЛЕВ – зам. кмет на СО: Благодаря, ако господин Данаилов сметне за 

необходимо може да допълни предложения текст на решение, което да включва 
съответните предложения, които той добави и след решение на Общинския съвет ние ще 
се съобразим с него. Това, което е цитирано и в доклада е, натрупани задължения за периода 
от 10 декември 2022 година до 29 февруари 2024 година, но трябва да се направи 
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допълнителен анализ на договора за да се цитират въпросните цени, при които е закупувана 
електроенергията, което естествено разбира се можем да направим и ние, но с оглед на 
това, че приближава срокът, в който трябва да погасим въпросните задължения вече по 
преценка на Общинския съвет как да процедираме оттук нататък. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Василев. 
Господин Данаилов, искате ли думата. 
ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: В допълнение, въпросът е, че те нямат много 

време да се организират да сключат договор с търговец, но излизането това да преминеш на 
доставчик в последна инстанция и после да сключиш договор е сравнително бързо. Така че, 
можем да допълним решението в някакъв трудно ми е  в момента да кажа какъв срок, 
Управителят на ДКЦ-то може да организира такъв конкурс и колко кандидати ще има, но 
може да дадем един срок от 30 дни поне или по-дълъг, каквото прецените колеги, да събере 
оферти, за да има договор с фирма, която е търговец на електроенергия, просто съм 100 % 
убеден, че ще е по-евтина цената за ДКЦ-то като доставка на електроенергия, 45 дни, 
тоест да формулираме в решението като в рамките на 45 дни задължаваме управителя на 
ДКЦ ХVI да представи оферти за сключване на договор с търговец на електроенергия. 

Комисията по здравеопазване все пак е водеща.  
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Господин Данаилов, това може да влезе като точка 5 в 

проекта за решение,  така направеният текст от Вас, като наистина добавката може би е 
по-удачно да е в Комисията по финанси тази информация, защото не е свързана с пряката 
дейност на самото ДКЦ, това е финансов въпрос. 

Колеги, имате ли коментари? 
Господин Лилков, заповядайте. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Ще изкажа по-скоро съображения, а не 

предложение, което да го гласуваме. До влизането в сесия ние ще имаме още една комисия, 
нали така? 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Още две, в здравеопазване и стопанска, но ние сме водеща 
комисия. 

ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Ние ще имаме заседание така или иначе 
другата седмица, защо да не го отложим и да поканим управителя на ДКЦ да отговори на тези 
въпроси, а ние по-добре да се подготвим за окончателно решение. Другият път ние ще бъдем 
по-подготвени за едно по-перфектно решение и ще изслушаме управителя, за да разберем 
защо е взел това решение. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, ние така или иначе, тези разплащания би следвало 
да се случат. Новите конкурси, кога ще започне тяхното начало и какъв срок ще дадем на 
управителя е въпрос, който ние можем да решим наистина, включително и с отделен доклад, 
но специално предмета на този доклад мисля, че е безспорен и ние трябва да свършим това 
нещо.  

Така че, ако нямате против, ние можем да извикаме управителя на ДКЦ-то, и да му 
възложим с отделен доклад да направи такава процедура, но все пак този доклад да остане в 
този вид, в това Ви призовавам, ако нямате против. Срокът доколкото разбирам е 1 май, 
нашата следваща сесия е на 25 май и малко вече сме на ръба със сроковете. И наистина да не 
влезем в ситуация да останат без ток.  

Господин Иванов, заповядайте. 
ДРАГОМИР ИВАНОВ – общински съветник: Уважаеми господин председател, 

уважаеми колеги, не е проблем да отидем на доставчика от последна инстанция и след това 
да се върне обратно на свободния пазар. Важно е да не му се прекъсва електрозахранването. 
Отделно на това, може да е и под праговете на ЗОП, така че да събере три оферти и веднага 
да сключи договор много бързо и наистина един срок от месец и половина е напълно 
достатъчно да се организира целият процес. 

Да се погасят задълженията, ако се налага да отидем на доставчик от последна 
инстанция, да си събере офертите и след това да сключи договор с търговеца. Важно е да 
няма прекъсване на електрозахранването. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, моето предложение е, на следващата комисия, 
която ще заседаваме след две седмици да извикаме управителя на ДКЦ-то, да му възложим 
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всичко това да бъде свършено в обозрим срок, но този доклад да остане в този вид, поради 
сроковете, които текат и наистина 1 май е скоро, и Ви предлагам да не поемаме този риск. 

Заповядайте. 
ЗАМ. ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Съгласен съм с Вас, господин Вучев, може ли само 

да допълним като идва управителят все пак да даде разяснение на каква цена е закупувана 
електроенергията, защото все пак ние сме принципала на дружеството. И може би до тогава 
поне да се подготви, ясни са, търговците са обявени, ясни са кои са и доста бързо може да 
отправи запитване и да получи оферти и да я представи, като обикновено офертите няма 
да са с фиксирана цена, винаги офертите са ден напред плюс някаква комисионна за 
дружеството. 

Мисля, че  ще може да се подготви за след две седмици. Оттеглям това допълнение 
към проекта за решение, но да бъде поканен и да се подготви с тези две точки. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Данаилов, ще изпратим писмо от 
името на комисията да го поканим на следващото наше заседание. 

Заповядайте, господин Иванов. 
ДРАГОМИР ИВАНОВ – общински съветник: Благодаря, и ако може да добавим освен 

това на каква цена купува в момента електрическа енергия, ако може и предишни негови 
доставчици, ако е бил на свободния пазар, кои са търговците и на какви цени, за да имаме 
информация исторически как се консумира енергията и на какви цени. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря ви, колеги. 
Мисля, че се обединихме към това, да вървим в посока покана към управителя на 

ДКЦ. 
Предлагам да гласуваме доклада, както е предложен. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  

 
Въз основа на състоялите се разисквания  по доклада се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

2.Комисията прие единодушно решение, на следващото заседание, което ще се проведе 
на 23.04., да бъде поканен управителят на ДКЦ 16 – д-р Йоана Пенева, която да представи 
допълнителна информация, както и да отговори на въпросите, поставени от членовете на 
комисията. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Вили Лилков За 

14. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   
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  в т.ч.: 14 

                                 За 14 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства г-н Иван Таков – зам. председател 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 7 от дневния ред. 
По т. 7 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-МЦ29-105/2/25.02.24 г. относно даване 

съгласие на „Диагностично-консултативен център XXV–София“ ЕООД да закупи със 
собствени средства дълготраен материален актив – ехомамограф, с вносители: Ваня 
Григорова – председател на ПК по ЗСП, д-р Антон Койчев – зам. председател на ПК по ЗСП, 
Иван Василев – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад,  относно даване съгласие на „Диагностично-
консултативен център XXV–София“ ЕООД да закупи със собствени средства дълготраен 
материален актив – ехомамограф. 

Заповядайте, господин Василев. 
ИВАН ВАСИЛЕВ – зам. кмет на СО: Благодаря, едно допълнение само, че 

дружеството може да закупи въпросния уред до 40 000 лева, като с решение на Здравна 
комисия средствата са ограничени до 35 000 лева, което е записано в проекта на решение. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Василев. 
Колеги, други коментари? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Вили Лилков За 

13. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се точката. 
Забележка: в момента не присъстват г-н Иван Таков – зам. председател и г-жа 

Екатерина Йорданова  
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Преминаваме към точка 8 от дневния ред. 
По т. 8 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-МЦ29-128/2/02.04.24 г. относно даване 

съгласие на „Втора многопрофилна болница за активно лечение – София“ ЕАД да достави и 
изгради със собствени средства мълниезащитна заземителна уредба и мълниеприемник - 
дълготраен материален актив, с вносители: Ваня Григорова – председател на ПК по ЗСП, д-
р Антон Койчев – зам. председател на ПК по ЗСП, Иван Василев – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно даване съгласие на „Втора 
многопрофилна болница за активно лечение – София“ ЕАД да достави и изгради със собствени 
средства мълниезащитна заземителна уредба и мълниеприемник - дълготраен материален 
актив. 

Господин Василев, заповядайте. 
ИВАН ВАСИЛЕВ – зам.-кмет на СО: Отново тук средствата са ограничени до 

размера на 14 000 лева без ДДС. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря. 
Колеги коментари? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Вили Лилков За 

13. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: в момента не присъстват г-н Иван Таков – зам. председател и г-жа 

Екатерина Йорданова  
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 9 от дневния ред. 
По т. 9 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-2609/25.03.24 г. относно 

продължаване срока на ликвидация на „Медицински център I – Банкя“ ЕООД – в ликвидация, с  
вносители: Иван Василев – зам. кмет на СО и д-р Антон Койчев – общински съветник 

 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно продължаване срока на ликвидация на 

„Медицински център I – Банкя“ ЕООД – в ликвидация. 
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Колеги, имате ли коментари? 
Господин Лилков, заповядайте. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Доколкото разбирам уважаеми колеги, 

причината да удължим за пореден път този срок е, някакви неуредици с капитала най-общо 
да го кажа, нали така, господин Василев? 

Има един такъв логичен въпрос, толкова години един ликвидатор да не може да 
изясни ситуацията с капитала, започва да става подозрително. Аз не зная какво трябва да 
се направи, колко години това дружество е в ликвидация и въпросът е такъв, не се ли търсят 
някакви основателни или по-точно измислени причини за да се продължава ликвидацията до 
безкрай за да си получават там един или няколко души заплатите? Може да звучи като 
обвинение, обаче е съвсем логично. Какво е това дружество толкова сериозно, колко години 
му продължава ликвидацията? 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: От 2017 година. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Извинявайте, един ядрен реактор ще го 

закрием за седем, осем години. Тук става въпрос за един медицински център, в който какво 
има? 

Предлагам да извикаме тук този ликвидатор и да разберем, какво ликвидира той? 
Шкафчета, чекмеджета, брои скалпели или какво прави там? 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Лилков. 
Господин Димитров, заповядайте. 
БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Благодаря. 
Господин Лилков, първо да кажа, че в миналия мандат винаги съм повдигал този 

въпрос за бавната ликвидация. Конкретно за „Медицински център 1“ в Банкя, там те имат 
имот, който включително е и със сграда, където миналият мандат дълго време се обсъждаше 
какво да прави и съм щастлив, че в крайна сметка се реши, че той няма да се продава, а ще се 
предаде на района. И аз гледах доклада, проблема е, има разминавания между, сега да не бъркам 
кадастралната карта и акта за общинска собственост. Имаме дружество, което 98-ма се 
ликвидира и още не сме приключили ликвидацията „Метрострой“ така че не е единственият 
случай. Надявам се и господин Василев тук, ще работим, тъй като аз преглеждах, миналата 
година сме гласували веднъж да се удължи до края на 2023 година и тогава казах, че е ясно, че 
няма да се приключи 2023 година и предложих да е до средата на тази година с идеята, че 
наистина ще се приключи, но явно ще трябва още да удължим, но наистина сега и на балансови 
комисии за пореден път ще трябва да обсъдим този въпрос наистина защо не се приключва.  
Това е за кратко пояснение конкретно какво е забавило там случая. Има имот, което е 
бившата сграда на медицинския център в Банкя, тоест има там много хубава паркова среда 
и сграда, която първо дълги години се обмисляше какво да се прави и последно се реши, че  ще 
се прехвърли към района за управление, така че ние да запазим тъй като наистина там е 
много добър имот, но за да се направи това трябва да са изчистени всички документи, 
всъщност в момента е това, което правят за да може да се приключи ликвидацията. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Добре, колеги. 
Заповядайте, госпожо Ангелова. 
ЕМИЛИЯ АНГЕЛОВА – общински съветник: Казусът е ясен, но бих се включила тук 

към предложението на господин Лилков, бих добавила да се  извика и ликвидатора на 
„Метрострой“ ЕАД, за се види какво се случва тези 23 години, тези хора да дойдат и да 
обяснят, колко ни струва, какво се случва и защо непрекъснато се случват тези отлагания. 
Най-вероятно не е влезнал без да знае какво се е случило така, че може да дойде и да поясни за 
какво става въпрос. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Ще поканим и трите дружества, които са в ликвидация, 

да ги поканим, да ги изслушаме, нямам нищо против. Ще се убедите сами, че казусите не са 
толкова прости колкото изглеждат на първо четене. Ще получите сигурен съм, надлежна 
информация. 

Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
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Има ли „въздържали се“?  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията не подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. 
Емилия Ангелова 

Въздържал 
се 

5. 
Андрей Зографски 

Въздържал 
се 

6.  
Благовеста Кенарова 

Въздържал 
се 

7. 
Росица Николова 

Въздържал 
се 

8. 
Драгомир Иванов 

Въздържал 
се 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров 
Въздържал 

се 

13. Вили Лилков 
Въздържал 

се 

14. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 7 

Забележка: в момента не присъства г-н Иван Таков – зам. председател  
Докладът не се приема. 
Преминаваме към точка 10 от дневния ред. 
По т. 10 от дневния ред:  Доклад вх. № СФИ24-ВК08-352/03.04.24 г. относно 

увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център V – София“ ЕООД чрез 
непарична вноска и утвърждаване на актуализиран учредителен акт на дружеството, с 
вносители: д-р Антон Койчев – зам. председател на ПК по ЗСП, Диана Тонова – общински 
съветник, Иван Василев – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно увеличаване на капитала на 
„Диагностично-консултативен център V – София“ ЕООД чрез непарична вноска и 
утвърждаване на актуализиран учредителен акт на дружеството. 

Колеги, има ли коментари? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 
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2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Вили Лилков За 

14. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 14 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства г-н Иван Таков – зам. председател  
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 11 от дневния ред. 
По т. 11 от дневния ред:  Доклад вх. № СФИ24-ВК08-353/03.04.24 г. относно 

увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център ХVІІ-София” ЕООД чрез 
непарична вноска и утвърждаване на актуализиран учредителен акт на дружеството, с 
вносители: д-р Антон Койчев – зам. председател на ПК по ЗСП, Диана Тонова – общински 
съветник, Иван Василев – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад,  относно увеличаване на капитала на 
„Диагностично-консултативен център ХVІІ-София” ЕООД чрез непарична вноска и 
утвърждаване на актуализиран учредителен акт на дружеството. 

Колеги, има ли коментари? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания  по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 
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13. Вили Лилков За 

14. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 14 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: в момента не присъства г-н Иван Таков – зам. председател  
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 19 от дневния ред. 
По т. 19 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-НЦ62-85/1/27.02.24 г. относно 

отсрочване и разсрочване на публични общински вземания за местен Данък върху 
недвижимите имоти в размер над 100 000 лв. за срок над една година и за местна Такса за 
битови отпадъци над 30 000 лв. за срок по-голям от една година на „ПРОФЕСИОНАЛЕН 
ФУТБОЛЕН КЛУБ ЛЕВСК“ АД, ЕИК 121660936, на основание чл.4, ал.7 и чл.9а, ал.5 от ЗМДТ, с 
вносител: Иван Василев – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно отсрочване и разсрочване на публични 
общински вземания за местен Данък върху недвижимите имоти в размер над 100 000 лв. за 
срок над една година и за местна Такса за битови отпадъци над 30 000 лв. за срок по-голям от 
една година на „ПРОФЕСИОНАЛЕН ФУТБОЛЕН КЛУБ ЛЕВСК“ АД, ЕИК 121660936, на основание чл.4, 
ал.7 и чл.9а, ал.5 от ЗМДТ. 

ПК за децата, младежта и спорта подкрепя доклада 
Колеги, има ли коментари? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Вили Лилков За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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Забележка: в момента не присъстват г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 

Карлос Контрера 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 12 от дневния ред. 
По т. 12 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-2959/04.04.24 г. относно 

утвърждаване на приоритетни области, финансиране и параметри за кандидатстване, 
изпълнение и отчитане на Програма „Европа“ на Столична община за 2024 г., с вносители: 
Цветелина Симеонова –Заркин-председател на ПК по МСТЕПП, Екатерина Йорданова – зам. 
председател на ПК по МСТЕПП, Станислав Младенов - зам. председател на ПК по МСТЕПП 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно утвърждаване на приоритетни области, 
финансиране и параметри за кандидатстване, изпълнение и отчитане на Програма „Европа“ 
на Столична община за 2024 г., придружен с: Писмо вх. № СОА24-ВК66-2959/1/08.04.24 г. от 
Екатерина Йорданова – общински съветник, относно внесено Коригирано Приложение № 1, 
неразделна част от проекта  за решение. 

Заповядайте, госпожо Заркин за кратко представяне. 
ЦВЕТЕЛИНА СИМЕОНОВА ЗАРКИН – председател на ПК по МТСЕПП: Благодаря, 

програма „Европа“ както знаете е ориентирана към гражданските организации, като 
признава тяхното значение за постигане на приоритетите на общината. Програмният 
съвет заседава миналата седмица в пълен състав и с пълно мнозинство утвърди четири 
приоритетни области. Първата е ориентирана към летни програми за деца за ваканции за 
устойчиво развитие, като знаете летните ваканции на децата са доста дълги и това е една 
възможност да ги обучим, да развием техните умения на 21-ви век и да възпитаме в тях 
отношение към околната среда, към обществените процеси в нашия град и отношение към 
културата и историята на нашия град. 

Втората приоритетна област е ориентирана към културните общински 
институти, като цели въвеждане на европейски практики в музеи, читалища и други 
общински културни институти, с цел да ги включи в постигане на целите на общината. 

Третата приоритетна област е доста широко ориентирана, отново към 
общинските приоритети, както и тези на европейско ниво.  

Четвъртата приоритетна област цели утвърждаването на София като 
устойчива туристическа дестинация, като тук предвиждаме проекти свързани със 
социализация на културното историческо наследство, развитие и опазване на термалното 
наследство на столицата и прилагане на иновативни решения и европейски добри практики 
за развитие на устойчив туризъм на Витоша и планините на София и други. 

Подробно може да разгледате в приложението приоритетите, като там са и 
финансовите параметри с това, което сме гласували в бюджета. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Заркин. 
Госпожо Йорданова, заповядайте. 
ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: Благодаря, господин председател. 
Уважаеми колеги, аз съм входирала писмо, с искане да вземете под внимание 

предложение, което касае промяна във финансовите параметри. Имаше проблем свързан с 
техническа грешка в бюджета, всъщност бяхме работили в Програмния съвет върху сумата, 
която представляваше остатъка, преходният остатък от Програмата за 2023 година за 
разплащане към бенефициентите, работихме на база на тези разчети и затова всъщност 
предложихме такова разпределение по приоритетни области, както и в дейности свързани 
с администриране на Фондацията. След като проведохме среща със заместник-кмета по 
финанси и разгледахме всички детайли свързани с Програмата от миналата година, нуждата 
от преходен остатък, и гласуваните от Общинския съвет и в Комисията по финанси 
допълнения по отношение на Програмата, правим предложение за финансирането на 
Програма „Европа“, предложение в таблицата по приоритетна област 1 и 2 да приемем по 200 
хиляди лева за програмата и приоритетна област 3 и 4 по 300 хиляди лева, както и за 
дейности свързани с администриране – 247 000 лева, общ размер на финансирането - 1 
милион 247 хиляди лева, което осигурява всъщност гласуваното от нас в бюджета удвояване 
на програмата от 500 плюс още 500 – на 1 милион и за администриране увеличение на 
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средствата с 30 %, а именно 41 000 лева и 70 000 лева в изпълнение на решение от миналата 
година на Столичния общински съвет, за ремонт на административната сграда, покрива и 
нужния ремонт. 

Благодаря Ви, това е като допълнение на доклада, който разписахме и внесохме с 
колегата Заркин и колегата Младенов. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Йорданова, поздравления колеги, това 
е един добър доклад и една добра програма като цяло, така че се радвам, че има някаква 
приемственост и продължаваме с хубавите практики, които и преди са се случвали.  

Имате ли коментари? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

        1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, придружен с 
коригирано Приложение № 1  към т. 1 от проекта за решение, внесено с вх. № СОА24-ВК66-
2959/1/08.04.2024 г. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Вили Лилков За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 
Карлос Контрера 

Приема се точката. 
Преминаваме към точка 13 от дневния ред. 
По т. 13 от дневния ред:  Доклад № СОА24-ВК66-2971/04.04.2024 г. относно 

определяне на представители на Столична община в Общото събрание на акционерите в 
„Спортно–развлекателен комплекс Корали” АД и даване на мандат на избраните 
представители за гласуване на точките от дневния ред на обявеното за 26.04.2024 г. 
редовно Общо събрание на акционерите, с вносители: Цветелина Симеонова –Заркин и 
Прошко Прошков – общински съветници. 

 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно определяне на представители на 

Столична община в Общото събрание на акционерите в „Спортно–развлекателен комплекс 
Корали” АД и даване на мандат на избраните представители за гласуване на точките от 
дневния ред на обявеното за 26.04.2024 г. редовно Общо събрание на акционерите. 
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Колеги, имате ли коментари? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Вили Лилков За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: в момента не присъстват г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 

Карлос Контрера 
 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 14 от дневния ред. 
По т. 14 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-2441/20.03.24 г. относно 

увеличаване на капитала на „Столичен автотранспорт“ ЕАД чрез непарична вноска и 
утвърждаване на актуализиран устав на дружеството, с вносители: Иван Таков, Андрей 
Зографски, Карлос Контрера, Прошко Прошков – общински съветници 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно увеличаване на капитала на „Столичен 
автотранспорт“ ЕАД чрез непарична вноска и утвърждаване на актуализиран устав на 
дружеството. 

Колеги, имате ли коментари? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 
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3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Вили Лилков За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 
Карлос Контрера 

Приема се точката. 
Преминаваме към точка 15 от дневния ред. 
По т. 15 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-2443/20.03.24 г. относно 

увеличаване на капитала на „Метрополитен“ ЕАД чрез непарична вноска и утвърждаване на 
актуализиран устав на дружеството, с вносител: Иван Таков, Андрей Зографски, Карлос 
Контрера, Прошко Прошков – общински съветници. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно увеличаване на капитала на 
„Метрополитен“ ЕАД чрез непарична вноска и утвърждаване на актуализиран устав на 
дружеството. 

Коментари? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Вили Лилков За 

 Общо гласували:   
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  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват г-н Иван Таков – зам. председател и г-н 
Карлос Контрера 

Приема се точката. 
Преминаваме към точка 20 от дневния ред. 
По т. 20 от дневния ред:  Доклад № СОА23-ДИ04-1497/5/14.03.2024 г. относно 

осигуряване на средства от бюджета на Столична община (СО), за съфинансиране на 
задължителни проектни дейности, упълномощаване на кмета на СО да сключи 
Административен договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ за 
изпълнението на предложение за изпълнение на инвестиции (ПИИ), финансирано по Процедура 
BG-RRP-4.020 „Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на публичен сграден фонд за 
административно обслужване, култура и спорт“, на Националния план за възстановяване и 
устойчивост на Република България (НПВУ, с вносител: Никола Барбутов – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно осигуряване на средства от бюджета на 
Столична община (СО), за съфинансиране на задължителни проектни дейности, 
упълномощаване на кмета на СО да сключи Административен договор за предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ за изпълнението на предложение за изпълнение на 
инвестиции (ПИИ), финансирано по Процедура BG-RRP-4.020 „Подкрепа за устойчиво 
енергийно обновяване на публичен сграден фонд за административно обслужване, култура и 
спорт“, на Националния план за възстановяване и устойчивост на Република България (НПВУ) 

ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация и ПК по международно 
сътрудничество и туризъм, европейски програми и проекти подкрепят доклада. 

Заповядайте, да докладвате точката. 
РУМЯНА БАКЪРДЖИЕВА – главен експерт в дирекция „Европейски политики, 

програми и туризъм“: Уважаеми господин председател, уважаеми госпожи и господа общински 
съветници, през месец декември Министерството на регионалното развитие и 
благоустройството публикува покана за кандидатстване по процедура „Подкрепа за 
устойчиво енергийно обновяване на публичен сграден фонд за административно обслужване, 
култура и спорт“ по Националния план за установяване и устойчивост. 

Столична община кандидатства с процедурата по предложение за изпълнение на 
инвестиции, което съдържа четири обекти на територията на Столична община, това са 
четири читалища, Народно читалище „Светлина“, Народно читалище „Култура 1927“, 
Народно читалище „Св. Св. Кирил и Методий 1924“ и Народно читалище „Христо Ботев 1907“. 

Една от особеностите на тази процедура е, че задължително условие за 
получаване на безвъзмездни финансови средства е да бъдат предвидени дейности за 
осигуряване на достъпна архитектурна среда и за изпълнението на неотложни мерки 
предписани в техническите паспорти на сградите. Общият бюджет на тази инвестиция е 
в размер на 3 074 820,86 лева от които безвъзмездната финансова помощ е в размер на 
2 594 968.23 лева. 

Столична община е необходимо да съфинансира тази инвестиция със собствени 
средства в размер на 479 852.63 лева. 

През месец януари Столична община получи решение, в което е описано, че 
заместник-министърът на регионалното развитие и благоустройството, който е 
ръководител на структурата за наблюдение и докладване по процедурата, одобрява тази 
инвестиция и ни кани да сключим договор за БФП.  

В тази връзка моля, за Вашето одобрение, кмета на Столична община да подпише 
всички необходими документи в това число и административния договор за БФП и да даде 
съгласие за осигуряване на съфинансиране от бюджета на Столична община в посочения 
размер. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Бакърджиева. 
Колеги, имате ли коментари? 
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Господин Лилков, заповядайте. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Ще подкрепя доклада разбира се, само един 

въпрос уточняващ, Читалище „Кирил и Методий“ това е в „Красна поляна“ предполагам, а 
читалището 1928 година, кое е? 

РУМЯНА БАКЪРДЖИЕВА – главен експерт в дирекция „Европейски политики, 
програми и туризъм“: Това е в район „Нови Искър“. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, други коментари? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания  по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Вили Лилков За 

14. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:  14 

   

  в т.ч.: 14 

                                 За 14 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства г-н Иван Таков – зам. председател  
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 21 от дневния ред. 
По т. 21 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК08-2521/15.02.24 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем 
на обекти, представляващи части от имоти-публична общинска собственост, за 
осъществяване на ученическо столово хранене в общинските училища на територията на  
район „Слатина“ – Столична община, с вносител: Георги Илиев – кмет на район Слатина. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане на 
публично оповестен конкурс за отдаване под наем на обекти, представляващи части от 
имоти-публична общинска собственост, за осъществяване на ученическо столово хранене 
в общинските училища на територията на  район „Слатина“ – Столична община. 

Заповядайте, господин Илиев. 
ГЕОРГИ ИЛИЕВ – кмет на район Слатина: Благодаря, господин председател. 
Дами и господа общински съветници това е стандартен доклад за провеждане на 

такива конкурси особеното е, това което бяхме предложили всъщност директорите на 
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самите училища да проведат този конкурс, за нас това е стъпка в посока децентрализация, 
но естествено Вие като принципал можете да вземете и друго решение, както и самата 
администрация на Столична община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, имаме становища:  
В становище вх. № СОА24-ВК08-2521/1/14.03.24 г. е посочено, че „Преценката на 

кмета на Столична община за възлагане провеждането на конкурса на кмета на района или на 
директора на съответното училище може да се съдържа в заповедта за откриването на 
конкурсната процедура, но не и в решението на Столичен общински съвет“ 

 
Въз основа на гореизложеното и в изпълнение на ал. 6 на чл. 3 от Наредбата за 

организиране на ученическото столово хранене, комисията може да предложи следното 
изменение: 

Текстът на т. II.  да придобие следното съдържание: „Възлага на кмета на 
Столична община да издаде заповед за откриване на процедурата по провеждане на публично 
оповестения конкурс, с която да делегира правото за провеждане на същия от кмета на 
район „Слатина“, както и възможността по негова преценка, да възложи провеждането му от 
директорите на съответните училища“ 

В правните основания на проекта за решение, към „ чл. /3/ да се добави „ ал. 6“ 
ГЕОРГИ ИЛИЕВ – кмет на район Слатина: Не възразявам, благодаря за така 

формулираното предложение.  
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
 
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

      1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и като взе предвид 
становище вх. № СОА24-ВК08-2521/1/14.03.24 г.  от Яна Генова – зам. кмет на СО, предлага 
следните изменения: 

Текстът на т. II.  да придобие следното съдържание: „ Възлага на кмета на Столична 
община да издаде заповед за откриване на процедурата по провеждане на публично 
оповестения конкурс, с която да делегира правото за провеждане на същия от кмета на 
район „Слатина“, както и възможността по негова преценка, да възложи провеждането му от 
директорите на съответните училища“ 

В правните основания на проекта за решение, към „ чл. /3/ да се добави „ ал. 6“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Прошко Прошков За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Вили Лилков За 

14. Карлос Контрера За 
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 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват г-н Иван Таков – зам. председател и г-жа 
Емилия Ангелова 

Приема се точката. 
Преминаваме към точка 16 от дневния ред. 
По т. 16 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-2601/25.03.24 г. относно 

Общинска строителна програма за изграждане, реконструкция и ремонт на обекти - 
публична общинска собственост за 2024 г., с вносител: Иван Матов – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно Общинска строителна програма за 
изграждане, реконструкция и ремонт на обекти - публична общинска собственост за 2024 г. 

Заповядайте, за кратко представяне господин Матов. 
ИВАН МАТОВ – зам. кмет на СО: Колеги, здравейте, тази Програма беше 

представена на няколко други комисии. Тук става въпрос за едно усилие, за координация между 
строителните и ремонтни дейности на комуналните дружества, на районната 
администрация и на Столична община. 

Целта на това упражнение е да се избегне ремонтирането и работата в обекти, 
които са вече извършени и да се намали преработването на тези обекти. Програмата идва 
като част от едно усилие, което е свързано с представянето на планираните обекти от 
различните комунални дружества, както и от районната администрация, както и от 
Столична община. Те са около 300 обекта плюс Програмата за тротоарите. Всеки от тези 
обекти е преминал в разговор с районната администрация, с комуналните дружества и 
Столична община, за да се подсигури, че като временно изпълнение и като координация, 
координати и място, няма някакъв конфликт между отделните обекти. В предишните 
комисии имаше различни коментари по тази тема. Документите са живи, те с времето се 
обновяват и координацията между комуналните дружества по никакъв начин не спира с тази 
програма. Ние имаме система, в която преди започването на който и да е обект всички 
комунални дружества биват уведомени за това, за да могат, ако имат някакви СМР-та, 
които могат да предприемат, просто да им обърнат повече внимание в периода преди 
извършването на обектите. 

Това е от наша страна. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Матов. 
Колеги, имате ли коментари по доклада? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“?  
Има ли „въздържали се“?  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията не подкрепя доклада с приложения проект за решение… 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател 
Въздържал 

се 

2. Иван Таков – зам.-председател 
Въздържал 

се 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател Против 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 
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8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. 
Ваня Тагарева 

Въздържал 
се 

11. Прошко Прошков 
Въздържал 

се 

12. Екатерина Йорданова 
Въздържал 

се 

13. Войслав Тодоров 
Въздържал 

се 

14. Вили Лилков За 

15. Карлос Контрера 
Въздържал 

се 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 7 

                                Против 1 

                               Въздържали се 7 

 
Преминаваме към точка 17 от дневния ред. 
По т. 17 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-2828/01.04.24 г. относно 

отпускане на средства от бюджета на Столична община за изплащане на работни заплати 
на служителите, работещи по проект „Интегриран столичен градски транспорт – фаза ІІ”, 
финансиран съгласно Административен договор за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ № BG16RFOP001-1.041-0001-С01/21.02.2018 г. по Оперативна програма 
„Региони в растеж“ 2014-2020 г., последно изменен с № BG16RFOP001-1.041-0001-С07, с 
вносител: Иван Матов – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад,  относно отпускане на средства от бюджета на 
Столична община за изплащане на работни заплати на служителите, работещи по проект 
„Интегриран столичен градски транспорт – фаза ІІ”, финансиран съгласно 
Административен договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № 
BG16RFOP001-1.041-0001-С01/21.02.2018 г. по Оперативна програма „Региони в растеж“ 2014-
2020 г., последно изменен с № BG16RFOP001-1.041-0001-С07. 

ПК по транспорт и пътна безопасност подкрепя доклада. 
Господин Матов, заповядайте. 
ИВАН МАТОВ – зам. кмет на СО: Колеги, тук става въпрос за продължаването на 

работата на екипа за управление на проекта след привършването на обекта в края на месец 
декември 2023 година, става въпрос за „Интегрирания столичен градски транспорт – фаза 
ІІ“ и т.нар. трамвайна линия по „Борис“. За нас е от особена важност екипа, който носи 
познанието и знанието върху обекта да е налице в следващите няколко месеца, докато 
текат довършителни работи, докато текат проверки на Управляващия орган и докато има 
все още забележки, които трябва да бъдат премахнати като част от гаранцията.  

В тази връзка, имаме желанието да продължим работата на въпросния екип за 
управление. Ако не го направим и екипа се разпръсне и тръгне по други обекти или други 
проекти при други проверки на Управляващия орган, няма да има кой адекватно да отговори 
на исканията и изискванията на програмата. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Матов. 
Колеги, коментари? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
1. Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Прошко Прошков За 

12. Екатерина Йорданова За 

13. Войслав Тодоров За 

14. Вили Лилков За 

15. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 22 от дневния ред. 
 
По т. 22 от дневния ред:  Информация вх. № СОА24-ВК66-1997/3/01.04.24 г. от Иван 

Василев – зам. кмет на СО, относно размера на средствата отпуснати като заемообразно 
финансиране от бюджета на Столична община по проекти на Европейския съюз, които са 
верифицирани от Управляващия орган и не са възстановени на бюджета към 22.03.2024 г. 

Това е по питане на господин Таков, ако искате думата, господин Таков, 
информацията е изчерпателна. 

ЗАМ.ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Каква беше сумата? 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Имаме проблем с мобилните версии, за които господин 

Таков алармира отдавна, но все  така стои нерешен този проблем.  
По т. 24 от дневния ред:  Разни. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, в точка „Разни“ имате ли някакви коментари и 

съображения? Няма. 
Закривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет. 
Благодаря ви за участието.  
Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 13.40 часа. 
 
 
 
 
 
 
 
Протоколът е изготвен на  11.04.2024 г. 
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        Изготвил: Емилия Даскалова 

 
/Главен експерт/ 

/п/ 

Председател на 
 постоянната  комисия по ФИНАНСИ 

И БЮДЖЕТ 
   ДИМИТЪР  ВУЧЕВ 
                        /п/ 

        
       11.04.2024 г. 

 

Зам. председател на 
Постоянната  комисия по ФИНАНСИ 

И БЮДЖЕТ 
         ИВАН ТАКОВ 
                /п/ 

            11.04.2024 г. 
                         
 
 
 

Зам. председател на  
постоянната  комисия по ФИНАНСИ 

И БЮДЖЕТ 

     ПЛАМЕН   ДАНАИЛОВ 
                   /п/ 
 

                             11.04.2024 г. 


